



Fredrikstad Seilforening
Protokoll fra Styremøte, 19. Juni klokka 19.00.

Til stede: Endre, Jørgen, Magnus, Sandra og John

Forfall: Helge, Petter og Vidar

1. Referat fra forrige styremøte

Referat fra forrige styremøte er godkjent.

2. Status fra virksomheten

1. Slippen

Utleie av båtplass til Bendik var ikke i henhold til rutiner. Det trekker vi tilbake, og Roar blir flyttet ut dit for å få en ordentlig plass. Petter ordner den dialogen.

Vi må også sette noen regler for bruk av lokalet og utstyr til privat bruk.

2. Barn og Ungdom

Sommerskolen er i gang neste uke, med 2 uker med 40 barn per uke.

Hanna og Ulrik seiler EM i Hellas i juli.

Flere skal til Arendal neste uke på Arendal Ocean Week.

Magnus vil gjerne bytte ut hengeren til den gamle VSR-en. Magnus setter opp et budsjett for hva det vil koste.

3. Regatta

NM i 29er ble akkurat gjennomført, og det ble et fantastisk arrangement. Seilerne var veldig fornøyd, og Per Arne bestod eksamen som regattasjef.

Mannskap er i orden til Hankø Race Week, og det mangler noe til de resterende regattaene. Styret sender ut påminnelse til de med båtplass om at de må melde seg til de forskjellige regattaene.

Vi skal arrangere VM for IOD i 2024. Her er det viktig at vi søker alle midler vi kan.

4. Økonomi

Ikke noe spesielt å melde nå. Vidar går igjennom Vipps og lager en liste over de som har betalt sesongkort.



3. Merking av privateid utstyr som lagres og brukes på Slippen

1. Ansvar for plassen ligger på jollegruppa og regattaansvarlig.
Utstyr som står over lengre tid skal merkes med skilt og årsmerking. Joller får kun årsmerking.
Ved kortere arrangement lager vi liste på bilskilt med kontaktinformasjon.

Vi setter satser for oppstilling nede for 500kr per måned og 1000 kr for sesongen for båter på hengere.

Satser på oppstillingsplassen på andre siden av gata er 500kr for sesongen.

Joller setter vi 500kr per sesong som er treningsavgift.
2. Noe utstyr som har forsvunnet har blitt gjenfunnet på finn.no. Petter og John tar en prat med begge parter i saken for å avklare hva som har skjedd.

4. Visuell informasjon på Slippen

1. Endre har forespurt skilt til merking av toaletter.
2. Vi setter oppslag på krana med alle som har betalt sesongkort. Sesongkort gjelder for alle båter som innehaber eier personlig.
3. Vi setter opp nytt skilt på brygga med informasjon med betaling i Mooringo. Endre ber om et tilbud.

5. Reparasjon/sikring av Pilarbrygge

Endre har sperret av den ene siden av brygga fordi pålene er ødelagt. Endre snakker med Gjermund om å få ordnet det til høsten. I mellomtiden ordner John og Endre med en midlertidig løsning.

6. Eventuelt

Sjøsetting av båter som står i opplag på slippen må vi bli strengere på når skal ut. Det er en utfordring i forbindelse med jolleaktivitet.

Dato for neste styremøte settes til 21. August kl. 19.00

Møtet ble avsluttet kl. 21.20